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PROTOKÓŁ Nr  8/2015 
 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się 28 października 2015 roku, o godz. 1330 

 
Przewodnicząca Komisji - Teresa Majkusiak 
Protokolant   - Alicja Dąbrowska  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 8 radnych na 
ogólną liczbę 9 oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 
1 i 2 do protokołu).  
Następnie zaproponowała n/w porządek posiedzenia, który radni przyjęli jednogłośnie: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2015 rok.  
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
26/IV/2015 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 30 stycznia 2015 roku dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
  

3. Sprawy różne.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad –Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła wszystkie zmiany znajdujące 
się w projekcie przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu.  
Następnie przystąpiono do zadawania pytań.  
 
Radna Marzena Murawska zapytała, czy nie lepiej byłoby zrobić III etap drogi Brzóza – 
Przejazd skoro są oszczędności na innych drogach.    
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że jest to zadanie inwestycyjne, na które 
odbył się już przetarg. W tej chwili jest już za późno, aby uruchamiać od nowa procedurę 
przetargową.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał jaka kwota została przeznaczona na nagrody dla 
nauczycieli z okazji Dnia Edukacji.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że w budżecie była zabezpieczone 
0,3% co stanowi 34.257 złotych plus pochodne na składki 6.267 złotych i fundusz pracy 898 
złotych.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał czy powiat szydłowiecki będzie przekazywał środki dla 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że doszło do spotkania Starostów 
i prawdopodobnie będzie podpisane porozumienie.  
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że rozmawiał ze Starostą 
Szydłowieckim. Zarząd Powiatu Szydłowieckiego podjął uchwałę o podpisaniu 
porozumienia. Zatem będzie już komplet podpisanych porozumień z powiatami jeśli chodzi o 
Zespół Orzekania o Niepełnosprawności.  
 
Radny Łukasz Figura zapytał co dyrektor PUP proponuje jeśli chodzi o rozbudowę 
instalacji centralnego ogrzewania.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że zamontowanie pompy.    
 
Radny Łukasz Figura stwierdził, że może należałoby zmienić grzejniki, bo są stare żeliwne. 
Zmiana  systemu ogrzewania mogłaby skutkować oszczędnościami.    
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy ten projekt jest realizowany przez Szpital w Iłży, tj. 
zakup urządzeń do bloku operacyjnego i oddziału chirurgicznego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że środki na ten cel zostały uruchomione z 
rezerwy ogólnej budżetu państwa. Pojawiła się możliwość złożenia takiego wniosku. 
Dyrektor złożył go za pośrednictwem powiatu. Środki te muszą zostać wykorzystane do 
końca roku.   
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy nie można było złożyć wniosku dla dwóch szpitali.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dopowiedziała, że nie było takiej możliwości.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, ile kosztował samochód zakupiony dla Starostwa.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że w planie na ten samochód była 
zabezpieczona kwota 110.000 złotych, a kosztował 92.811 złotych.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 26/IV/2015 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 
30 stycznia 2015 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że projekt tej uchwały powiązany 
jest ze zmianami w uchwale budżetowej z poprzedniego punktu, jak również z podjętymi 
uchwałami Zarządu. Łącznie przychody i deficyt zwiększa się o 111.326 złotych. Środki te 
pochodzą z wolnych środków. W zakresie zadań majątkowych zwiększono realizację zadania 
„Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowanie 
społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie 
zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu (projekt BW)”o kwotę 3.468,39 złotych, oraz 
zmniejszono wydatki na zadaniach inwestycyjnych per saldo o 80.000 złotych; tzn. 
zwiększono o 30.000 na zadaniu  Makowiec-Rawica - regulacja stanu prawnego drogi, ocena 
stanu technicznego przepustu, opracowanie dokumentacji projektowej, przebudowa drogi (III, 
IV etap), a zmniejszono o kwotę 110.000 złotych na zadaniach: - Brzóza-Przejazd do drogi 
737 - opracowanie dokumentacji, przebudowa drogi (I, II, III, IV etap) Gmina Pionki o kwotę 
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11.700 złotych, Taczówek- Taczów- Milejowice - opracowanie dokumentacji do celów 
regulacji stanu prawnego, przebudowa drogi, budowa chodnika Gmina Zakrzew o kwotę 
11.000 złotych, Jedlińsk-Bartodzieje- Łukawa - Głowaczów - opracowanie dokumentacji do 
celów regulacji stanu prawnego i dokumentacji projektowej, przebudowa drogi  - Gmina 
Jastrzębia i Jedlińsk (I, II, III, IV, V etap) o kwotę 54.600 złotych, Mniszek - Łaziska-
Orońsko - opracowanie dokumentacji do celów regulacji stanu prawnego i dokumentacji 
projektowej, przebudowa drogi  (II, III, IV etap) o kwotę 32.700 złotych. 
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali projekt 
przedmiotowej uchwały. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Radni zdecydowali, że posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów odbywać się będą o 
godz.14.00.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 8 posiedzenie 
o godz. 14.05.  
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                Teresa Majkusiak 
 
 
 
 
 
 
 
 


